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Nog	steeds	goed	nieuws	van	Guido.		

Thérèse	is	volop	bezig	zijn	kamer	in	te	richten	om	hem	volgens	de	richtlijnen	die	
ze	van	UZGent	ontvangt	te	kunnen	opvangen!	

Kinesitherapie	zal	zeker	meerdere	maanden	nodig	zijn.	
	

	
16	clubleden	(Henri,	Jacques,	Marc,	Dominique,	Gaston,	Marceline,	Denis,	Nele,	Paul,	
Serge,	Bernard,	Madjid,	Jan,	Didier,	Michel	en	Pitou,	3	partners	(Danièle,	Monique	en	
Nanou)	en	2	genodigden	(Sylvie	en	James)	hebben	maandagavond	13	april	
deelgenomen	aan	de	zoom-meeting	samen	met	30	leden	van	onze	zusterclub	RC	
Utrecht-West!		
Voorzitter	Henk	Moen	van	RC	Utrecht-West	heette	iedereen	welkom	en	Henri	dankte	
Utrecht	voor	de	uitnodiging.	Om	21u	startte	Dr.	Walter	Balemans	zijn	voordracht	over	
‘Corona	in	het	ziekenhuis’	en	de	vergadering	werd,	na	een	ernstige		vragenronde,	om	
22u	afgerond	met	de	hoop	op	een	herhaling	van	deze	geslaagde	avond.

	

	
	

De	volledige	powerpoint	van	Dr.Balemans	staat	op	:	
https://gent.rotary1620.org/nl/documents/galleries/3152/sv-samen-met-rc-utrecht-

west-via-zoom-corona-in-het-ziekenhuis		
	

En	hier	is	de	link	naar	het	filmpje:	https://www.youtube.com/watch?v=gRNADzU8Pvo	



Reactie	van	Denis:	
Het	was	een	heel	aangename	ZOOM	meeting.	Ik	ben	altijd	geamuseerd	te	zien	hoe	de	
Nederlanders	in	zo’n	omstandigheden	veel	meer	extrovert	zijn	dan	wij.	De	simpele	manier	om	
te	zeggen	‘die	reanimeer	ik	en	die	niet’	kwam	bij	mij	toch	als	een	verrassing:	wij	gaan	daar	echt	
niet	zo	snel	over…	gelukkig	maar	denk	ik.		
	In	elk	geval:	dit	is	een	heel	goede	formule	die	we	zeker	in	deze	tijd,		maar	af	en	toe	ook	later,		
kunnen	gebruiken.	We	mogen	echter	zeker	onze	gewone	vergadering	in	“ons”	kasteel	daarom	
niet	achterwege	laten.	
	

Gentse	ziekenhuizen	over	coronacijfers:	“Aantal	patiënten	in	dalende	lijn”	(bron:	Het	
Nieuwsblad	14/04)	

	“De	situatie	is	zeker	onder	controle.	We	denken	eraan	een	van	onze	vijf	speciale	Covid-19-
afdelingen	stilaan	af	te	bouwen”,	zegt	woordvoerster	Iny	Cleeren	van	het	AZ	Sint-Lucas.	“We	
zien	minder	nieuwe	patiënten	en	hebben	intussen	ook	al	meer	mensen	ontslagen	dan	dat	we	er	
opvangen.	Het	gaat	duidelijk	in	dalende	lijn.”	

Eenzelfde	trend	in	het	AZ	Jan	Palfijn,	stelt	woordvoerster	Sofie	Moreels.	“We	zien	een	daling	in	
het	aantal	nieuwe	patiënten,	terwijl	op	intensieve	zorg	de	situatie	stabiel	is.”	Het	ziekenhuis	
heeft	intussen	ook	een	post-Covid-afdeling,	waar	voornamelijk	oudere	patiënten	kunnen	
herstellen	van	corona.	“Daar	zien	we	meer	opnames.”	

Het	UZ	Gent	ziet	ook	bemoedigende	cijfers.	“We	hebben	al	89	mensen	naar	huis	mogen	sturen”,	
zegt	woordvoerster	Karlien	Wouters.	“Op	dit	moment	vangen	we	74	coronapatiënten	op,	van	
wie	33	op	intensieve	zorg.	Die	cijfers	zullen	niet	meteen	spectaculair	dalen,	want	mensen	
blijven	behoorlijk	lang	op	intensieve	zorg.	Dat	gaat	meestal	toch	om	twee	weken.”	Het	UZ	moest	
al	18	overlijdens	betreuren	op	een	totaal	van	182	opgevangen	coronapatiënten.	

In	het	AZ	Maria	Middelares	zien	ze	wel	nog	een	lichte	stijging	van	het	aantal	opnames,	maar	is	
de	situatie	eveneens	onder	controle.	“Op	intensieve	zorg	is	er	een	stabilisatie”,	zegt	
woordvoerster	Catherine	Zenner.	

	

	

	

	
	
	
	
	
	
	
	
Notre	promenade	presque	journalière	
autour	du	Kraenepoel.	
Mon	tout	premier	selfie	!	
Pas	très	réjouissant	quand	on	voit	de	près	
comme	on	vieillit!	
Stephan	&	Cathy



En	opnieuw	een	beetje	humor	….	

	
	
	

		
	

	


